



{lenl}



Agent Info

Naam: João Serpa Santos
Bedrijfsnaam: Prestige for Home
Mistlampen: Portugal
Experience since:
Service Type: Selling a Property
Specialties:
Property Type: Apartments
Telefoon:
Languages: English, Portuguese
Website: <https://www.prestigeforhome.pt>

Advertentie details

Vastgoed voor: Koop
Prijs: USD 163,249.68

Locatie

Aanbevolen Auto Onderdelen: Portugal
Staat/Regio/Pronvincie: Faro
Plaats: Loule
Adres: Loulé (São Clemente)
Geplaatst: 10-10-2025
Omschrijving:

Unique Opportunity! 2-Bedroom House to Renovate in Freixo Seco, Benafim

Discover the charm of the Algarve countryside with this 2-Bedroom house located in Freixo Seco, just a few minutes from Benafim.

With excellent potential for renovation and customization, this property is ideal for those seeking a renovation project in a peaceful and authentic setting.

Located in a quiet area surrounded by nature, 5 minutes from Benafim, 30 minutes from Loulé, the Algarve beaches, and Faro Airport, this property is an excellent opportunity for a solid investment, your vacation home, or to build your future home.

Transform this historic house into the perfect retreat in the heart of rural Algarve.

Don't miss this opportunity schedule your visit now!

Contact us for more information.



Opportunité unique ! Maison 2 chambres à rénover à Freixo Seco, Benafim

Découvrez le charme de la campagne algarvienne avec cette maison 2 chambres située à Freixo Seco, à quelques minutes de Benafim.

Dotée d'un excellent potentiel de rénovation et de personnalisation, cette propriété est idéale pour ceux qui recherchent un projet de rénovation dans un cadre paisible et authentique.

Située dans un quartier calme et verdoyant, à 5 minutes de Benafim, à 30 minutes de Loulé, des plages de l'Algarve et de l'aéroport de Faro, cette propriété est une excellente opportunité pour un investissement locatif, pour votre maison de vacances ou pour construire votre future maison.

Transformez cette maison historique en un havre de paix idéal au cur de l'Algarve rural.

Ne manquez pas cette opportunité ! Planifiez votre visite dès maintenant !

Contactez-nous pour plus d'informations.

- REF: 1158-35

Nieuw:

Nee

Algemeen

Slaapkamers: 2

Badkamers: 1

Afgewerkte vierkante meter: 102,6 m²

Lot Afmeting: 132,1 m²

Lease terms

Date Available:

Contact information

IMLIX ID: 1158-35

